



THE YUKON GAZETTE

Printed by Authority of the Queen's Printer

PARTS I AND II

LA GAZETTE DU YUKON

Imprimée sous l'autorité de l'Imprimeur de la Reine

PARTIES I ET II

Volume 41 Number 05

Whitehorse, May 15, 2022

Volume 41 Numéro 05

Whitehorse, 15 mai 2022

PUBLICATION AND SUBSCRIPTION

The Yukon Gazette is published on the 15th day of each month. All notices intended for publication must reach the office of the Queen’s Printer not later than 12 noon on the second working day of the month. The cost to the public for publishing any notice is \$20.00 plus GST, prepayment is required for the publication of notices. Subscription rates are as follows:

Annual subscription to Parts I and II, excluding annual index	\$65.00
Annual subscription to Parts I, II, and III including annual index	\$75.00
Single issues, Parts I and II.....	\$6.00
Consolidating annual index to the 31st day of December	\$12.00

(Add 5% GST to all rates)

In Part I, Corporate certificates and notices are published in the Yukon Gazette in the language in which they are issued.

ISSN 0715-2213

PUBLICATION ET ABONNEMENT

La Gazette du Yukon est publiée le 15e jour de chaque mois. Tous les avis à être publiés doivent être reçus au plus tard à midi le deuxième jour ouvrable du mois au bureau de l’Imprimeur de la Reine. Le tarif de publication pour un avis est 20,00 \$ (TPS en sus) le paiement d’avance est exigé pour la publication des avis. Les prix pour les abonnements sont les suivants :

Abonnement annuel aux Parties I et II (sans index).....	65,00 \$
Abonnement annuel Parties I, II et III (inclus index cumulatif annuel)	75,00 \$
Un exemplaire, Parties I et II	6,00 \$
Index annuel compilé au 31 Décembre	12,00 \$

(Veuillez ajouter 5% de TPS à tous les prix)

Les certificats et les avis concernant les sociétés dans la Partie I de la Gazette du Yukon sont publiés dans la langue d’origine de ces textes.

ISSN 0715-2213





THE YUKON GAZETTE

LA GAZETTE DU YUKON

TABLE OF CONTENTS

TABLE DES MATIÈRES

Item	Page
PART I	
CHANGE OF NAME NOTICES.....	1
APPOINTMENTS.....	2
MUNICIPAL ACT	2
NOTARIES ACT.....	2
CARE CONSENT ACT.....	3
CARE CONSENT ACT.....	3
CARE CONSENT ACT.....	3
CARE CONSENT ACT.....	4
EDUCATION ACT	4
EDUCATION ACT	4
EDUCATION ACT	4
EDUCATION ACT	5
LICENSED PRACTICAL NURSES ACT.....	5
MUNICIPAL ACT	5
PUBLIC GUARDIAN AND TRUSTEE ACT	5
TERRITORIAL COURT ACT.....	6
MINISTERIAL ORDERS	7
MARRIAGE ACT	7
PART II	
REGULATIONS.....	8
PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT.....	8
PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT.....	8
PLACER MINING ACT AND QUARTZ MINING ACT.....	9
PLACER MINING ACT AND QUARTZ MINING ACT.....	9

Article	Page
PARTIE I	
AVIS DE CHANGEMENT DE NOM	1
NOMINATIONS.....	2
LOI SUR LES MUNICIPALITÉS	2
LOI SUR LES NOTAIRES.....	2
LOI SUR LE CONSENTEMENT AUX SOINS.....	3
LOI SUR LE CONSENTEMENT AUX SOINS.....	3
LOI SUR LE CONSENTEMENT AUX SOINS.....	3
LOI SUR LE CONSENTEMENT AUX SOINS.....	4
LOI SUR L'ÉDUCATION	4
LOI SUR L'ÉDUCATION	4
LOI SUR L'ÉDUCATION	4
LOI SUR L'ÉDUCATION.....	5
LOI SUR L'IMMATRICULATION DES INFIRMIÈRES ET INFIRMIERS AUXILIAIRES	5
LOI SUR LES MUNICIPALITÉS	5
LOI SUR LE TUTEUR ET CURATEUR PUBLIC	5
LOI SUR LA COUR TERRITORIALE	6
ARRÊTÉS MINISTÉRIELS	7
LOI SUR LE MARIAGE	7
PARTIE II	
RÈGLEMENTS	8
LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES	8
LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES	8
LOI SUR L'EXTRACTION DE L'OR ET LOI SUR L'EXTRACTION DU QUARTZ.....	9
LOI SUR L'EXTRACTION DE L'OR ET LOI SUR L'EXTRACTION DU QUARTZ.....	9





PART I

PARTIE I

CHANGE OF NAME NOTICES

AVIS DE CHANGEMENT DE NOM

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Tennaigha Sekella LAWRENCE GLADA**
Previous Name: **Tennaigha Skella GLADA-ATLIN**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 11 day of April, 2022

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Jeanne Marguerite Heidi CAMERON**
Previous Name: **Heidi Marguerite SEMOTIUK**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 21 day of April, 2022

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Trever Oliver FORE**
Previous Name: **Trever Sten HAGGKVIST**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 21 day of April, 2022

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Arthur Murdock MCIVOR**
Previous Name: **Arthur Murdock STADFELD**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 28 day of April, 2022



APPOINTMENTS

FILED

O.I.C. 2022/64 - 6 April, 2022

MUNICIPAL ACT

Pursuant to paragraph 329(1)(c) of the *Municipal Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Dennis Shewfelt is appointed as a member of the Yukon Municipal Board for a three-year term.

2 Wes Wirth is appointed as an alternate member of the Yukon Municipal Board for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 6 day of April, 2022

This notice was published in the Whitehorse Star on 29 April 2022.

FILED

O.I.C. 2022/65 - 6 April, 2022

NOTARIES ACT

Pursuant to section 15 of the *Notaries Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The following persons are each appointed as a notary public for the period during which they remain employed by the Government of Yukon in the position as specified in this Order:

Guy Chan (Procurement Advisor, Community Services)

Harmony Gorczyca (Manager, Public Service Commission)

Sneha Iyer (Human Resource Consultant, Highways and Public Works)

Bettina Kramer (Accounting Clerk, Community Services)

Derwyn LaRocque (Human Resource Service Representative, Public Service Commission)

Meagan Widrig (Recruitment Administrative Assistant, Education)

2 Order-in-Council 2017/71 is amended by replacing the expression "(Human Resources Assistant, Highways and Public Works)" under the appointment of Catharina Holstein with the expression "(Human Resource Service Representative, Public Service Commission)".

3 Order-in-Council 2019/79 is amended by replacing the name "Ashley Galbraith" with the name "Ashley Salé".

NOMINATIONS

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/64 - 6 avril 2022

LOI SUR LES MUNICIPALITÉS

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 329(1)c) de la *Loi sur les municipalités*, décrète :

1 Dennis Shewfelt est nommé membre de la Commission des affaires municipales du Yukon pour un mandat de trois ans.

2 Wes Wirth est nommé membre suppléant de la Commission des affaires municipales du Yukon pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 6 jour de avril 2022

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 29 avril 2022.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/65 - 6 avril 2022

LOI SUR LES NOTAIRES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 15 de la *Loi sur les notaires*, décrète :

1 Les personnes suivantes sont nommées notaires pour la période pendant laquelle elles occupent, au sein du gouvernement du Yukon, les postes indiqués dans le présent décret :

Guy Chan (conseiller en approvisionnement, Services aux collectivités)

Harmony Gorczyca (gestionnaire, Commission de la fonction publique)

Shena Iyer (conseillère en ressources humaines, Voirie et Travaux publics)

Bettina Kramer (commis à la comptabilité, Services aux collectivités)

Derwyn LaRocque (agente de services des ressources humaines, Commission de la fonction publique)

Meagan Widrig (adjoine administrative recrutement, Éducation)

2 Le Décret 2017/71 est modifié en remplaçant, dans la nomination de Catharina Holstein, l'expression « (préposée aux ressources humaines, Voirie et Travaux publics) » par l'expression « (agente de services des ressources humaines, Commission de la fonction publique) ».

3 Le Décret 2019/79 est modifié en remplaçant le nom « Ashley Galbraith » par le nom « Ashley Salé ».



4 The appointments of the following persons as a notary public are revoked:

Miranda Adam (OIC 2019/157)

Kala Emond (OIC 2018/06)

Carlie Larsen (OIC 2018/156)

Dated at Whitehorse, Yukon this 6 day of April, 2022

This notice was published in the Whitehorse Star on 29 April 2022.

FILED

O.I.C. 2022/68 - 20 April, 2022

CARE CONSENT ACT

Pursuant to paragraph 53(1)(a) of the *Care Consent Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Dr. Ngozi Ikeji is appointed as a regular member of the Capability and Consent Board, effective May 2, 2022, for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 20 day of April, 2022

FILED

O.I.C. 2022/69 - 20 April, 2022

CARE CONSENT ACT

Pursuant to paragraph 53(1)(d) of the *Care Consent Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Vicki Hancock is appointed as a regular member of the Capability and Consent Board for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 20 day of April, 2022

FILED

O.I.C. 2022/70 - 20 April, 2022

CARE CONSENT ACT

Pursuant to paragraph 53(1)(c) and subsection 54(1) of the *Care Consent Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Michelle Chan is appointed as a regular member and vice-chair of the Capability and Consent Board, effective May 2, 2022 for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 20 day of April, 2022

4 Les nominations des personnes suivantes à titre de notaire sont révoquées :

Miranda Adam (Décret 2019/157)

Kala Emond (Décret 2018/06)

Carlie Larsen (Décret 2018/156)

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 6 jour de avril 2022

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 29 avril 2022.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/68 - 20 avril 2022

LOI SUR LE CONSENTEMENT AUX SOINS

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 53(1)(a) de la *Loi sur le consentement aux soins*, décrète :

1 La docteure Ngozi Ikeji est nommée membre régulier du Conseil d'examen de la capacité et du consentement, à compter du 2 mai 2022, pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 20 jour de avril 2022

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/69 - 20 avril 2022

LOI SUR LE CONSENTEMENT AUX SOINS

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 53(1)(d) de la *Loi sur le consentement aux soins*, décrète :

1 Vicki Hancock est nommée membre régulier du Conseil d'examen de la capacité et du consentement pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 20 jour de avril 2022

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/70 - 20 avril 2022

LOI SUR LE CONSENTEMENT AUX SOINS

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 53(1)(c) et au paragraphe 54(1) de la *Loi sur le consentement aux soins*, décrète :

1 Michelle Chan est nommée membre et vice-présidente du Conseil d'examen de la capacité et du consentement, à compter du 2 mai 2022, pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 20 jour de avril 2022

FILED

O.I.C. 2022/71 - 20 April, 2022

CARE CONSENT ACT

Pursuant to paragraph 53(1)(c) and subsection 54(1) of the *Care Consent Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 James Tucker is appointed as a regular member and chair of the Capability and Consent Board, effective May 2, 2022, for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 20 day of April, 2022

FILED

O.I.C. 2022/72 - 20 April, 2022

EDUCATION ACT

Pursuant to paragraph 196(a) of the *Education Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Nicole Schoeneberg is appointed as a member of the Teacher Certification Board for a two-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 20 day of April, 2022

FILED

O.I.C. 2022/73 - 20 April, 2022

EDUCATION ACT

Pursuant to paragraph 196(b) of the *Education Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Lorraine Taillefer is appointed as a member of the Teacher Certification Board for a two-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 20 day of April, 2022

FILED

O.I.C. 2022/74 - 20 April, 2022

EDUCATION ACT

Pursuant to paragraph 196(c) of the *Education Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Sandra Henderson is appointed as a member of the Teacher Certification Board for a two-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 20 day of April, 2022

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/71 - 20 avril 2022

LOI SUR LE CONSENTEMENT AUX SOINS

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 53(1)c) et au paragraphe 54(1) de la *Loi sur le consentement aux soins*, décrète :

1 James Tucker est nommé membre régulier et président du Conseil d'examen de la capacité et du consentement, à compter du 2 mai 2022, pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 20 jour de avril 2022

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/72 - 20 avril 2022

LOI SUR L'ÉDUCATION

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 196a) de la *Loi sur l'éducation*, décrète :

1 Nicole Schoeneberg est nommée membre de la Commission des brevets d'enseignement pour un mandat de deux ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 20 jour de avril 2022

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/73 - 20 avril 2022

LOI SUR L'ÉDUCATION

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 196b) de la *Loi sur l'éducation*, décrète :

1 Lorraine Taillefer est nommée membre de la Commission des brevets d'enseignement pour un mandat de deux ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 20 jour de avril 2022

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/74 - 20 avril 2022

LOI SUR L'ÉDUCATION

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 196c) de la *Loi sur l'éducation*, décrète :

1 Sandra Henderson est nommée membre de la Commission des brevets d'enseignement pour un mandat de deux ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 20 jour de avril 2022



FILED

O.I.C. 2022/75 - 20 April, 2022

EDUCATION ACT

Pursuant to paragraph 196(e) of the *Education Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Andrew Richardson is appointed as a member of the Teacher Certification Board for a two-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 20 day of April, 2022

FILED

O.I.C. 2022/76 - 20 April, 2022

LICENSED PRACTICAL NURSES ACT

Pursuant to subsection 7(1) of the *Licensed Practical Nurses Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The appointment of Penny Gilson as a member of the discipline panel, made by Order-in-Council 2016/09 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 20 day of April, 2022

FILED

O.I.C. 2022/77 - 20 April, 2022

MUNICIPAL ACT

Pursuant to paragraph 329(1)(b) of the *Municipal Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Rose Sellars is appointed as deputy-chair of the Yukon Municipal Board, effective April 22, 2022 for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 20 day of April, 2022

FILED

O.I.C. 2022/78 - 20 April, 2022

PUBLIC GUARDIAN AND TRUSTEE ACT

Pursuant to subsection 2(1) of the *Public Guardian and Trustee Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Kyla Gifford is appointed as the Public Guardian and Trustee for a term ending March 31, 2023.

2 The appointment of Michele McDonnell as the Public Guardian and Trustee made by Order-in-Council 2021/149 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 20 day of April, 2022

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/75 - 20 avril 2022

LOI SUR L'ÉDUCATION

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 196e) de la *Loi sur l'éducation*, décrète :

1 Andrew Richardson est nommé membre de la Commission des brevets d'enseignement pour un mandat de deux ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 20 jour de avril 2022

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/76 - 20 avril 2022

LOI SUR L'IMMATRICULATION DES INFIRMIÈRES ET INFIRMIERS AUXILIAIRES

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 7(1) de la *Loi sur l'immatriculation des infirmières et infirmiers auxiliaires*, décrète :

1 La nomination de Penny Gilson à titre de membre du comité de discipline, effectuée par le Décret 2016/09, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 20 jour de avril 2022

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/77 - 20 avril 2022

LOI SUR LES MUNICIPALITÉS

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 329(1)(b) de la *Loi sur les municipalités*, décrète :

1 Rose Sellars est nommée vice-présidente de la Commission des affaires municipales du Yukon, à compter du 22 avril 2022 pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 20 jour de avril 2022

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/78 - 20 avril 2022

LOI SUR LE TUTEUR ET CURATEUR PUBLIC

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 2(1) de la *Loi sur le tuteur et curateur public*, décrète :

1 Kyla Gifford est nommée tutrice et curatrice publique pour un mandat se terminant le 31 mars 2023.

2 La nomination de Michele McDonnell, à titre de tutrice et curatrice publique, effectuée par le Décret 2021/149, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 20 jour de avril 2022



FILED

O.I.C. 2022/79 - 20 April, 2022

TERRITORIAL COURT ACT

Pursuant to section 6 of the *Territorial Court Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Allan Maclure is appointed as a deputy judge of the Territorial Court of Yukon for a five-year term.

2 William Digby is appointed as a deputy judge of the Territorial Court of Yukon, effective July 19, 2022, for a term ending October 27, 2022.

3 Carol Ann Snell is appointed as a deputy judge of the Territorial Court of Yukon, effective August 24, 2022, for a five-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 20 day of April, 2022

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/79 - 20 avril 2022

LOI SUR LA COUR TERRITORIALE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 6 de la *Loi sur la Cour territoriale*, décrète :

1 Allan Maclure est nommé juge adjoint de la Cour territoriale du Yukon pour un mandat de cinq ans.

2 William Digby est nommé juge adjoint de la Cour territoriale du Yukon, à compter du 19 juillet 2022, pour un mandat se terminant le 27 octobre 2022.

3 Carol Ann Smell est nommée juge adjointe de la Cour territoriale du Yukon, à compter du 24 août 2022, pour un mandat de cinq ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 20 jour de avril 2022



MINISTERIAL ORDERS

FILED

M.O. 2022/29 - 1 April, 2022

MARRIAGE ACT

Pursuant to subsection 5(1) of the *Marriage Act*, the Minister of Health and Social Services orders

1 Kirsten Martin is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective June 18, 2022.

2 Rachelle Arsenault is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective June 30, 2022.

3 Christina Fedorak is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective August 6, 2022.

4 Zoe Wonfor is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective October 9, 2022.

5 Jasmina Randhawa is appointed as a marriage commissioner for a three-year term effective April 29, 2022.

6 (Marie Gloria) Chantal Dowden is appointed as a marriage commissioner for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 1 day of April, 2022

This notice was published in the Whitehorse Star on 29 April 2022.

ARRÊTÉS MINISTÉRIELS

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2022/29 - 1 avril 2022

LOI SUR LE MARIAGE

Le ministre de la Santé et des Affaires sociales, conformément au paragraphe 5(1) de la *Loi sur le mariage*, arrête :

1 Kirsten Martin est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 18 juin 2022.

2 Rachelle Arsenault est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 30 juin 2022.

3 Christina Fedorak est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 6 août 2022.

4 Zoe Wonfor est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 9 octobre 2022.

5 Jasmina Randhawa est nommée commissaire aux mariages pour un mandat de trois ans à compter du 29 avril 2022.

6 (Marie Gloria) Chantal Dowden est nommée commissaire aux mariages pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 1 jour de avril 2022

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 29 avril 2022.





PART II

PARTIE II

REGULATIONS

RÈGLEMENTS

FILED

DÉPOSÉ

O.I.C. 2022/62 - 4 April, 2022

DÉCRET 2022/62 - 4 avril 2022

PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT

LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES

Pursuant to the *Public Health and Safety Act*, the Commissioner in Executive Council orders

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur la santé et la sécurité publiques*, décrète:

1 The attached *Regulation to amend the Public Services (COVID-19) Vaccination Regulation* is made.

1 Est établi le *Règlement modifiant le Règlement concernant la vaccination aux fins des services publics (COVID-19)* paraissant en annexe.

Dated at Whitehorse, Yukon this 4 day of April, 2022

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 4 jour de avril 2022

This notice was published in the Whitehorse Star on 29 April 2022.

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 29 avril 2022.

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

FILED

DÉPOSÉ

O.I.C. 2022/63 - 4 April, 2022

DÉCRET 2022/63 - 4 avril 2022

PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT

LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES

Pursuant to the *Public Health and Safety Act*, the Commissioner in Executive Council orders

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur la santé et la sécurité publiques*, décrète:

1 The attached *High Risk Residential Setting (COVID-19) Vaccination Policy Regulation* is made.

1 Est établi le *Règlement concernant les politiques de vaccination contre la COVID-19* dans les milieux résidentiels à risque élevé paraissant en annexe.

Dated at Whitehorse, Yukon this 4 day of April, 2022

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 4 jour de avril 2022

This notice was published in the Whitehorse Star on 29 April 2022.

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 29 avril 2022.

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.



FILED

O.I.C. 2022/66 - 6 April, 2022

PLACER MINING ACT AND QUARTZ MINING ACT

Pursuant to section 98 of the *Placer Mining Act* and section 15 of the *Quartz Mining Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 This Order amends the *Order Prohibiting Entry on Certain Lands in Yukon (the Kaska asserted traditional territory outside the Ross River Area)*.

2 In the portion of section 3 before paragraph (a), the expression “April 30, 2022” is replaced with the expression “April 30, 2024”.

Dated at Whitehorse, Yukon this 6 day of April, 2022

This notice was published in the Whitehorse Star on 29 April 2022.

O.I.C. 2022/67 - 6 April, 2022

PLACER MINING ACT AND QUARTZ MINING ACT

Pursuant to section 98 of the *Placer Mining Act* and section 15 of the *Quartz Mining Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 This Order amends the *Prohibition of Entry on Certain Lands (Ross River Area) Order*.

2 In subsection 3(1), the expression “April 30, 2022” is replaced with the expression “April 30, 2024”.

Dated at Whitehorse, Yukon this 6 day of April, 2022

This notice was published in the Whitehorse Star on 29 April 2022.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/66 - 6 avril 2022

LOI SUR L'EXTRACTION DE L'OR ET LOI SUR L'EXTRACTION DU QUARTZ

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 98 de la *Loi sur l'extraction de l'or* et à l'article 15 de la *Loi sur l'extraction du quartz*, décrète :

1 Le présent décret modifie le *Décret Interdisant l'accès à certaines terres (territoire traditionnel revendiqué par les Kaska hors de la région de Ross River)*.

2 Le passage introductif de l'article 3 est modifié en remplaçant l'expression « au 30 avril 2022 » par l'expression « au 30 avril 2024 ».

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 6 jour de avril 2022

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 29 avril 2022.

DÉCRET 2022/67 - 6 avril 2022

LOI SUR L'EXTRACTION DE L'OR ET LOI SUR L'EXTRACTION DU QUARTZ

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 98 de la *Loi sur l'extraction de l'or* et à l'article 15 de la *Loi sur l'extraction du quartz*, décrète :

1 Le présent décret modifie le *Décret Interdisant l'accès à certaines terres (région de Ross River)*.

2 Le passage 3(1) est modifié en remplaçant l'expression « au 30 avril 2022 » par l'expression « au 30 avril 2024 ».

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 6 jour de avril 2022

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 29 avril 2022.



